
Geachte dames en heren, 
 
Enkele jaren geleden heeft Provincie NH ons geconfronteerd met het feit dat ons paardenbedrijf en het 
bijbehorende land in Natuur Netwerk Nederland (NNN) is ingetekend. Tot op heden weten we niet veel 
meer. Graag willen wij u  -als onderhandelende partijen- daarom het volgende meegeven: 
 

• Praat MET en niet OVER de grondeigenaren.  
De door de provincie beloofde ‘keukentafelgesprekken’ vinden bijna niet plaats. Dit zal het 
proces alleen maar vertragen.  
 

• Laat de natuur- en terrein beherende organisaties met hun gesubsidieerde natuurdoelen niet 
leidend en dominant zijn in alle plannen en gebiedstafels.  
Het vertrouwen van de grondeigenaren in de overheid wordt daardoor alleen maar minder. 
We zijn een democratie, dus ieder dient een gelijke stem te hebben en te krijgen. We leven in 
een zeer dichtbevolkt land met een groeiende bevolking en een groot woningtekort. Stel dan 
ook realistische doelen en houd niet vast aan de kostbare droombeelden van de natuur- en 
terrein beherende organisaties. 

 

• Onteigen niet voor natuur, er zijn voldoende alternatieven om ‘natuur’ te realiseren. 
 

• Er zijn veel alternatieve natuurgebieden -al aangekocht door verschillende overheden- te 
realiseren als NNN. Wijs deze natuurgebieden aan als NNN zodat het probleem direct is 
opgelost. Deze alternatieve locaties zijn uitgebreid onderzocht en uitgewerkt in opdracht van 
Gemeente Bloemendaal en verschillende grondeigenaren en enkele maanden geleden als 
rapport ‘Ons Perspectief’ aangeboden aan vrijwel alle (grote) politieke partijen binnen 
Provincie NH. 

 

• Wees transparant en eerlijk naar de grondeigenaren. Waarom beweert de provincie plots dat 
er voor NNN sprake moet zijn van ‘hoogwaardige natuur’. Waarop is dat gebaseerd? Waarom 
wordt de Machineweg in Amsterdam dan als NNN bestempeld? Hieronder ligt het zwaar 
vervuilde bodemas uit de afvalcentrale Amsterdam opgeslagen (de plek waar nu ook afval uit 
o.a. Italië wordt verbrand). De geloofwaardigheid van de overheid is dan zoek en het 
wantrouwen groeit. Wat is de verborgen agenda van de provincie? 
 

• Veel grondeigenaren zijn bereid om meer biodiversiteit te creëren, zolang de bestemming van 
hun grond ongewijzigd blijft. Ga hierover met hen in gesprek. 
Voorbeelden zijn het aanplanten van hagen en bomen, de aanleg van natuurvriendelijke 
oevers, de aanleg van verschillende soorten bloemenstroken etc. etc. (zoals bijv. in de 
Ooijpolder bij Nijmegen).  
 

• Zet geen suggestieve enquêtes meer uit onder de inwoners. De provincie werkt hiermee 
zichtbaar naar haar doelstellingen toe en probeert voldoende draagkracht te creëren voor 
haar plannen. Dit zet kwaad bloed bij o.a. de betrokken grondeigenaren en de kloof naar de 
provincie wordt daardoor alleen maar groter. Behandel de grondeigenaar, de burger, niet als 
dom en onwetend. De verkiezingsuitslag zegt genoeg, handel daar dan ook naar. 
 

• Nederland heeft zich voor wat betreft stikstof en natuur in een fuik gewerkt. Zet in op 
innovatie bij reductie van stikstof en wees creatief. Zet bijv. in op tijdelijke verhuur van 
stikstofrechten. Hiermee kunnen veel (bouw)projecten worden vlot getrokken.  
De gehanteerde en heiligverklaarde rekenmodellen dateren uit de vorige eeuw en hebben 
niets meer te maken met de realiteit. Erken dat. Zo is de berekende stikstofuitstoot op ons 



bedrijf verre van realistisch. Er is gerekend met een uitstoot uit de jaren 80 met een gesloten 
stalsysteem die nu niet eens meer is toegestaan en wij nooit hebben gehad. Zorg ervoor dat de 
meetsystemen actueel zijn, de rekenmodellen reëel zijn en zorg voor maatwerk.  

 
We hopen dat u het geheel met andere ogen wil bekijken, de absurditeit en realiteit wil inzien en wil 
erkennen dat ons land zich in een fuik heeft gewerkt en een blok wil vormen richting kabinet. We 
hopen dat u de plannen wilt nuanceren en deze een andere realistische richting in wilt manoeuvreren. 
Maar bovenal hopen wij op uw menselijkheid.   
 
Hartelijk dank. 
 
Met vriendelijke groet, 
Rutger en Petra van der Peet 




